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سه دهک اول جامعه مطمئن باشند که بیمه شدهاند| داروهایی که به صورت کامل وارداتی هستند صرفاً با پرونده الکترونیک

به بیمار داده میشود.

بهرام عیناللهی، وزیر بهداشت ایران؛ 

بهرام عیناللهی، وزیر بهداشت ایران در برنامه تلویزیونی صف اول گفت:

بارها اعلام کردهام اینکه فکر کنیم کرونا تمام شده بسیار اشتباه است.

به گزارش اسپادانا خبر، او گفت:

کرونا ویروسی است که تا سالها باقی خواهد ماند.

وی افزود:

به عنوان مثال سویه اُمیکرون از آفریقای جنوبی شروع شد. کشورهایی هستند که واکسیناسیون درستی نداشتهاند و ایمنی
افراد در این کشورها پایین است بنابراین وقتی ویروس وجود دارد جهش پیدا کرده و همه کشورها را متاثر میکند.

او گفت:

باتوجه به آمار فکر میکنم کشور ما هم وارد موج هفتم کرونا شده است.

او همچنین با اشاره به اجرای طرح «دارویار» و اقدامات انجامشده در جهت بیمه همگانی سلامت گفت:

سه دهک اول جامعه مطمئن باشند که بیمه شدهاند البته ممکن است تعدادی از هموطنان از بیمهشدن خود خبر نداشته باشند.
اما افراد فاقد پوشش بیمهای جهت ثبتنام بیمه سلامت اقدام کنند. در مجموع حدود ۴۶ میلیون نفر از جمعیت کشور تحت

پوشش بیمه سلامت هستند و چیزی حدود همین مقدار هم تحت پوشش سازمان تامین اجتماعی. بیمههای دیگر درصد کمتری
از جمعیت را تحت پوشش دارند.

وی درباره قاچاق معکوس دارو از ایران به کشورهای اطراف گفت:

اگر هر چیزی حساب و کتاب و نظم یابد مانع از قاچاق خواهد شد. پیش از این ارز ۴۲۰۰ تومانی جهت تامین مواد اولیه دارویی
پرداخت میشد و به این ترتیب یارانه را به ماده اولیه میدادیم نه به مردم و بر همین اساس هم تولید انجام میشد بنابراین
وقتی بهراحتی و بدون بیمه بتوان مقدار فراوانی از این داروها را فراهم کرد مشخص است که به راحتی هم قاچاق میشود

اما وقتی تامین مواد اولیه با نرخ نیمایی صورت میگیرد و یارانه سلامت به بیمار داده میشود قاعدتاً منابع مالی ما نیز
هدایتشده خواهد بود. هدف ما این است که دارو به دست مصرفکننده برسد و این موضوع از قاچاق جلوگیری میکند.

داروهایی که به صورت کامل وارداتی هستند صرفاً با پرونده الکترونیک به بیمار داده میشود و به دست غیر بیمار نمیرسد. در
این زمینه نیز دیدیم اگر چند برابر میزان مصرف بیماران دارو تولید یا وارد شود ولی از راههای مختلف قاچاق میشد. یکی از

منافع طرح دارویار آن است که جلوی قاچاق دارو گرفته میشود. در این زمینه میگفتند که ما تنها به ۸۰ میلیون ایرانی خدمت
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نمیدهیم بلکه به ۴۰۰ میلیون نفر که شامل مردم کشورهای همجوار نیز بود، ارائه خدمت میکردیم. با طرح دارو دارویار
کیفیت خدماتدهی را نیز بهتر خواهیم کرد. با اجرای این طرح از امسال جلوی اتلاف مالی گرفته میشود و یارانه سلامت از

امسال فقط به مردم کشور خودمان تعلق میگیرد.

وی ادامه داد:

با اجرای طرح دارویار کمبود دارو رفع میشود در حالی که پیش از این در برخی مقاطع کمبودهای فصلی دارو پیدا میشد.
چرا ما باید کمبود سرم داشته باشیم در حالی که تولیدکنندۀ آن را در کشور داریم؟ در طرح دارویار، یارانه سلامت و فرانشیز

بیمه به مردم پرداخت میشود و ارائه خدمات با وضعیت مناسب و بدون تغییر در پرداختیها به مردم صورت میگیرد.
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